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PROTOKÓŁ Nr 8/2014 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 11 wrze śnia 2014 roku 
 
Obecni na posiedzeniu:  
 
Jan Mazur -      Przewodniczący Rady 
Łukasz Szymański –     Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 
 
Nieobecny: 
Andrzej Budych –     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  
                                          i Budżetu 
Marcin Kumke -       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Grażyna Znamirowska-Szwarc –  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
Maciej Szulc –     Przewodniczący Klubu Radnych FS / Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty 
Jan Greczycho -    Przewodniczący Klubu Radnych GWS 
 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Przewodniczący Rady Jan Mazur 
Sekretarz Gminy Jan Makarewicz 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.15 
 
Porządek posiedzenia:  
 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 
2. Sprawy bieżące. 

 
 Ad. 1  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad wrześniowej sesji.  
Wśród spraw bieżących Przewodniczący Rady przedstawił problematykę skarg, które wpłynęły 
do biura rady. Adresatem obu skarg był mieszkaniec Gminy Zbąszynek.  
Pierwsza  z nich to skarga na działanie Przewodniczącego Rady, która wpłynęła do biura rady 
w dniu 25.08.2014 r. Zgodnie z art. 229 ust. 1 Kodeksu postępowania administracyjnego 
skargę w dniu 26.08.2014 r. przesłano, celem rozpatrzenia - według właściwości Wojewodzie 
Lubuskiemu w Gorzowie Wlkp. O tym fakcie poinformowano również skarżącego.                      
.              
W dniu 05.09.2014 r. Rada Miejska w Zbąszynku otrzymała pismo Wojewody Lubuskiego  
w Gorzowie Wlkp. (nr pisma NK-II.1411.127.2014.JSeń z dnia 03.09.2014 r.), w którym 
Wojewoda zwrócił nadesłaną skargę przedstawiając w ww. piśmie odmienne niż dotychczas 
praktykowane stanowisko. W opinii Wojewody skargi na działanie Przewodniczącego Rady 
powinien rozpatrzyć organ, który dokonał jego wyboru, czyli Rada Miejska. Podkreślić należy, 
że dotychczas wszystkie skargi na działania Przewodniczącego Rady, które  wpływały do tut. 
Rady, rozpatrywano w ten sposób, że przesyłano je zgodnie z treścią art. 229 pkt. 1 Kpa - 
według właściwości, czyli w naszym przypadku do Wojewody Lubuskiego w Gorzowie Wlkp.                                  
. 
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Przewodniczący Rady odczytał pismo Wojewody Lubuskiego, przedstawił również stanowisko 
radcy prawnego w tej kwestii.                       

Druga skarga wpłynęła do biura rady w dniu 03.09.2014 r. Skarżący zarzuca w niej naruszenie 
przez Przewodniczącego Rady przepisów art. 229 ust. 1 Kodeksu postępowania 
administracyjnego. 
Zgodnie z aktualnym stanowiskiem Wojewody, które zostało wyrażone we wspomnianym 
wcześniej piśmie, skargę na Przewodniczącego Rady powinna rozpatrzyć Rada Miejska.    
 
Mając powyższe na uwadze, pod obrady wrześniowej sesji zostaną skierowane dwa projekty 
uchwał dot. rozpatrzenia skarg.  Ponadto ustalono, iż skarżący zostanie zaproszony na 
wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady, które odbędzie się w dniu 17.09.2014 r.  
 
W dniu 08.09.2014 r. do biura rady wpłynęła kolejna skarga, tym razem na Uchwałę Rady 
Miejskiej w Zbąszynku nr XLIII/43/2014 z dnia 28.08.2014 r. Skargę przesłano w dniu 
10.09.2014 r. do rozpatrzenia przez Wojewodę Lubuskiego.                                            .  
 

Ponadto Sekretarz Jan Makarewicz  przedstawił informację o pozostałych projektach uchwał 
skierowanych pod obrady sesji (informacja w załączeniu do protokołu).  
 

Ad. 2  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował o zamiarze wręczenia tabliczek 
okolicznościowych na zakończenie VI kadencji  Rady. W tym temacie przedstawił ofertę 
złożoną przez firmę wykonującą takie formy podziękowań.                       . 
Przedstawił również pismo Polskiego Związku Hodowców Gołębi Pocztowych, którzy 
skierowali prośbę do Rady Miejskiej o ufundowanie pucharów dla hodowców, którzy wezmą 
udział we współzawodnictwie lotowym gołębi młodych. 
 
Sekretarz Jan Makarewicz  omówił organizację zbliżających się wyborów samorządowych, 
które odbędą się w dniu 16.11.2014 r.                                       .  
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Rady 
 
Jan Mazur 
 
Protokół otrzymują: 
 
1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz Gminy 
4. Skarbnik Gminy 


